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Besluitenlijst 

van de hybride vergadering van de  

Adviesraad Sociaal Domein Rijswijk (ASD)  

d.d. 6 september 2023 

Aanwezig: Arnoud van Drunen (voorzitter), Magriet van Leuveren, Els Kamphuis, Jolanda Spaans,  

Albert Hol, Emmy Meurs, Ellen Wesseling, Hanny van Dijk, Gerard Koster (verslag Wendy Smaal) 

Afwezig: Angelique van Laar  

Aanwezig bij Raadsvoorstel Borgen pilot consulent in de school: Karin van Assen 

Aanwezig bij Dementievriendelijke gemeente: Rita Bakker 

Opening 

Vaststellen agenda 

Presentaties/toelichting ter informatie 

Raadsvoorstel Borgen pilot consulent in de school, Karin van Assen sluit aan 

De ASD vraagt of het tekort bij Jeugd komt door geld of door personeelstekort. Karin licht toe dat er 

een tekort aan geld is, terwijl er vorig jaar een overschot was op Jeugd. Er wordt nu uitgezocht waar 

dit door komt. De ASD geeft aan dat goed gekeken moet worden naar de Algemene verordening 

gegevensbescherming. Met de nieuwe methode worden kinderen sneller geholpen en hogere kosten 

worden voorkomen. Het idee is om uit te breiden naar middelbare scholen buiten Rijswijk waar veel 

Rijswijkse kinderen op zitten en naar speciaal onderwijs met Rijswijkse kinderen.  

Dementievriendelijke gemeente, Rita Bakker sluit aan 

De ASD is blij dat dat er zoveel gedaan wordt en blijft graag op de hoogte. Geadviseerd wordt de 

cijfers na te gaan, die kloppen niet allemaal. 

Mededelingen 

Angelique heeft een mail gestuurd: zij legt haar taken voor de ASD neer en gaat deelnemen aan de 

adviesraad energietransitie van de gemeente Rijswijk.  

Op 12 september sluiten Arnoud, Magriet en Wendy aan bij het teamoverleg van beleid sociaal 

domein, om kennis te maken en uitleg te geven. 

Terugkoppeling BIG5 door Magriet en Gerard: dit proces staat nog aan het begin. Gerard en Magriet 
hebben een reactie gegeven op de datavragen, daarna hebben zij niets meer gehoord. De ASD gokt 
erop dat wordt teruggekoppeld zodra dat kan.  

De vergadering van 18 oktober wordt verplaatst naar 11 oktober vanwege de herfstvakantie.  

De wethouder Gijs van Malsen sluit aan bij de ASD op 15 november, dan komt de woonzorgvisie aan 

de orde. Arnoud heeft met hem een voorgesprek aangevraagd, hij bespreekt dan ook het Advies 

sociaal wijkteam en de redenen van het vertrek van Angelique en Anneke.  
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Antwoorden college op ASD adviezen op website: de ASD besluit voortaan de reacties van het college 
erbij te plaatsen. Arnoud meldt dit in zijn gesprek met Gijs.  

Overige bespreekonderwerpen 

Besluitenlijst ASD d.d. 21 juni 2023 

N.a.v. de actielijst:  

Budget ASD: de controller kijkt of het 1 pot kan worden. Rita is diep gedoken in het verschil tussen 

een aanwezigheidsvergoeding of vrijwilligersvergoeding. De gemeente is niet heel happig om dit te 

veranderen. Het bedrag dat de leden ontvangen komt in box 1 van de belastingdienst.  

Heidag: besloten wordt met de heidag te wachten tot de ASD weer op volle sterkte is (er zijn nu 5 

vacatures).  Wel kan een andere bijeenkomst worden georganiseerd.  

Arnoud plant nog een afspraak met de nieuwe sociaal raadsvrouw na 20 september.  

Op 12 september hebben Jolanda en Albert een online bijeenkomst over inclusie en 

antidiscriminatiebeleid. Hanny vervangt Jolanda.  

Mogelijke brief aan college over groei Rijswijk, ASD-leden leveren input 

De groei van Rijswijk komt voornamelijk door mensen van niet westerse afkomst. Rijswijk groeit van 

50.000 naar 80.000 inwoners. Arnoud stelt aan Gijs de vraag hoe de sociale aspecten zijn ingepast 

in de plannen. Hanny deelt wat informatie.  

Stukken m.b.t. Actieplan preventief jeugdbeleid 

Jongeren in Rijswijk bewegen een kwart minder dan landelijk gezien, dit is niet een klein beetje. De 

ASD vraagt zich af welke indicatoren gekozen gaan worden om zaken te kunnen volgen en is ook 

nieuwsgierig naar de weging. De vraag is ook wanneer de ASD weer betrokken wil worden. Magriet 

mailt Karin over de tijdsplanning en de opmerkingen m.b.t. BIG 5.  

Reactiebrief college n.a.v. ongevraagd advies sinterklaasintocht 

De reactie is erg gericht op de sinterklaasintocht, niet op gehele inclusie. Er komen dit jaar 2 

intochten, een gemeentelijke en een burgerinitiatief.  

Ontmoetingsplekken voor inwoners 

Er is een bestaand overleg met stakeholders. De ASD vertrouwt erop dat er voldoende 

mogelijkheden zijn voor bewoners uit sociale huurwoningen, maar Emmy houdt wel een vinger aan 

de pols. De doelgroep is lastig te bereiken.   

Stukken over samenwerking gemeente/ASD  

Arnoud is blij met het enthousiasme maar mist doorpakken. Dit komt dinsdag aan de orde in een 

gesprek met de leidinggevende van team beleid sociaal domein.  

Een vraag blijft: officieel geeft de ASD advies aan het college. Het college wordt echter niet of laat in 

het proces betrokken.   

Vraag Rita Bakker over Rijswijk WerkWijs 

De ASD weet niet waar dit over gaat, dit is een punt om op 12 september te bespreken.  
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Mail over terugtrekken Den Haag uit inkoop  

Samira wordt uitgenodigd op 11 oktober om nader toe te lichten welke gevolgen dit heeft voor 

Rijswijk en hoe men daarmee om gaat.  

Voorzittersoverleg H10 

Ingekomen stukken 

Mail Jolanda 

Jolanda stopt met haar deelname aan de ASD vanwege persoonlijke overwegingen. Zij wordt hartelijk 

bedankt voor haar jarenlange inbreng.  

Sociale kaart serviceteam geldzaken 

Deze is niet te openen, Wendy gaat hierachter aan.  

GGZ gezondheidsmonitor 

Ter kennisneming aangenomen.  

Mail Rita Bakker over mantelzorgwaardering 

Ter kennisneming aangenomen.  

Besluitenlijst ASD d.d. 10 mei 2023 (akkoord bevonden door Larissa Bentvelzen)  

Ter kennisneming aangenomen.  

Verzonden stukken 

Advies ASD uitvoeringsregeling mantelzorgwaardering 

Ligt nog bij Arnoud ter ondertekening.  

Advies ASD ANWB automaatje 

Ligt nog bij Arnoud ter ondertekening.  

Rondvraag 

Sluiting 

De vergadering wordt om 19.50 uur gesloten.  

 


